



Launch of New On-Line Trading Platform

Dear Customer,

CSC Futures (HK) Limited has been striving to enhance its on-line trading platform to enable our valued customers access to a user friendly and efficient online-trading service. We are going to roll out a new trading platform, SP Trader on 2nd July 2010.

The login password will be sent to our corporate and individual/joint account clients through email and SMS respectively from mid June. You can get a head start to enjoy this new trading experience by signing and returning us the Password Acknowledgement Slip below. Your on-line trading account will be activated upon our receipt of the signed acknowledgement and your existing password will be made redundant accordingly.

To enable you a smooth transition to the new trading environment, you are advised to read through the user manual posted on our website: <http://www.e-capital.com.hk/futures/default.aspx>.

If you have any questions, please feel free to contact your sales representative. For technical assistance regarding the use of the platform, please contact our IT service hotline at (852) 2105-1111.

Yours faithfully,

CSC Futures (HK) Limited

Password Acknowledgement Slip

I/We confirm that I/we have received the login password of the on-line trading platform – SP Trader. Please kindly activate my/our on-line trading account.

Signature (with company chop, if applicable) :

Name:

Account Code:

Date:



新網上交易平台啓用

親愛的客戶：

群益期貨(香港)有限公司致力提昇本公司的網上交易平台，讓尊貴客戶得以透過更簡易快捷的網上交易平台進行買賣。本公司將於二零一零年七月二日推出一個名為 **SP Trader** 的全新網上交易平台。

作為本公司尊貴客戶，本公司將於六月中開始透過電郵把登入密碼發送給 貴公司／手機短訊(SMS)把登入密碼發送給 閣下，以便 貴公司／閣下可於系統投入服務後立即體驗網上交易平台的便捷。收到密碼後，煩請簽妥並擲回以下之密碼確認通知函，本公司便會啓動 貴公司／閣下的網上交易帳戶，同時 貴公司／閣下舊有網上交易系統的密碼亦會自動失效。

為了讓 貴公司／閣下更了解新網上交易平台的操作，請詳閱載於本公司網頁的使用手冊 <http://www.e-capital.com.hk/futures/default.aspx> 。

如有任何問題，歡迎與 貴公司／閣下的經紀人聯繫。如需技術支援，請致電(852) 2105-1111 與本公司資訊部聯絡。

群益期貨(香港)有限公司 謹啓

密碼確認通知函

本人／我們／本公司確認已收到 **SP Trader** 網上交易平台登入密碼，煩請啓動本人／我們／本公司的網上交易帳戶。

簽署 (公司客戶請加蓋公司蓋章)：

姓名：

帳戶號碼：

日期：
